
Verslag van de 22e Algemene Ledenvergadering van de Vereniging van Gepensioneerden De 
Goudse op 30 april 2025 op kantoor bij De Goudse. 

Aanwezig: 30 leden inclusief het bestuur 

Opening 

Onze voorzitter Harry Spruijt opent de vergadering. Hij is verheugd over de opkomst. Ondanks het 
prachtige lenteweer hebben toch veel leden de beslissing genomen naar de vergadering te komen. Er 
wordt stilte in acht genomen voor de leden die afgelopen jaar overleden zijn. 

Mededelingen en ingekomen stukken 

Zeventien leden hebben een bericht van verhindering gestuurd. Ons lid Rob Haster heeft een serie 
zeer lezenswaardige artikelen inzake de wet toekomst pensioenen geschreven. Deze zijn terug te 
vinden op onze site. 

Goedkeuring verslagen 

De voorzitter leidt de vergadering door de volgende verslagen: 

a. Verslag van de algemene 21e ledenvergadering van 1 mei 2024 

b. Jaarverslag van de secretaris  

c. Jaarverslag van de penningmeester  

d. Financieel overzicht 

e. Balans 

f. Verslag activiteiten Sociale Commissie 

g. Verslag Evenementen Commissie 

h. Verslag Commissie Pensioenen en Financiële Zaken 

i. Verslag Webteam 

j. Verslag Kascontrolecommissie 

Naar aanleiding van deze verslagen: 

De penningmeester Jan Jaap meldde in de vergadering van vorig jaar een klein verschil van euro 
27,96 in het resultaat. De penningmeester meldt nu dat hier verder geen verklaring voor is gevonden. 

In het jaarverslag van de Commissie Pensioenen en Financiële Zaken staat vermeld dat een 
belangrijke activiteit het ondersteunen van een lid was in zijn poging om De Goudse alsnog te 
bewegen om de groep die geen indexering op hun pensioen heeft alsnog te compenseren. Wim 
Houtenbrink vraagt naar het verloop van deze zaak. De voorzitter geeft uitleg over de gang van zaken. 
De kwestie is onder andere bij het Verbond behandeld, maar er kon reglementair geen uitspraak 
worden gedaan. De bemoeienissen van de VGG zijn inmiddels gestopt. 

Hans van Dam vraagt of het zo gewaardeerde bloemetje blijft, mede gezien de meldingen over 
prijsstijgingen. De voorzitter geeft aan dat er ook voor dit jaar voor gekozen is deze traditie in ere te 
houden. 

De penningmeester leest de verklaring voor die de kascontrolecommissie, bestaande uit Adri van 
Velzen en Jan Mesenig heeft opgesteld. Ze zijn van oordeel dat de jaarrekening een getrouw beeld 
geeft van de grootte en samenstelling van het vermogen per 31 december 2024, alsmede het 
resultaat over 2024. 



De vergadering keurt alle verslagen goed. 

Decharge bestuur 

Wordt met applaus gegeven. 

Verkiezing bestuurslid 

Wout Salet is aftredend en stelt zich herkiesbaar. De vergadering gaat met applaus akkoord. 

Financiën 2025 

De penningmeester geeft een toelichting op de stukken. Dit roept verder geen vragen op. Binnenkort 
gaat de afrekening naar De Goudse. Er is een voorstel om de leden in 2026 te vragen een vrijwillige 
bijdrage te betalen. Omdat er een relatie ligt met het opzeggen van het oude convenant tussen De 
Goudse en de VGG en het verzoek om per 2026 een vrijwillige bijdrage in te stellen, wordt dit voorstel 
nader toegelicht bij het agendapunt inzake de voortgang van bestuurszaken. Inzake de ingediende 
begroting zijn verder geen vragen. 
Tenslotte de benoeming van de kascontrolecommissie. Adri van Velzen heeft  twee jaar zitting in de 
commissie gehad en dat is het maximum. De voorzitter bedankt Adri voor zijn inzet. Ton Hogendoorn 
is bereid zitting te nemen in de commissie die verder gecompleteerd wordt door het zittende lid Jan 
Mesenig. Hudy den Broeder is bereid als reserve-lid op te treden. 

Voortgang bestuursactiviteiten 

Reisje 2025 

Ook dit jaar is er het voornemen het jaarlijkse reisje van De Goudse te organiseren en wel op 
donderdag 4 september. Hans van Dam vraagt naar aanleiding van het verslag van de 
bestuursvergadering van 12 februari 2025 of er beperkingen zijn ten aanzien van het aantal 
deelnemers. Wout geeft uitleg dat er mogelijk een uitdaging is met betrekking tot de capaciteit van het 
vervoer maar dat er inmiddels al enige scenario’s bedacht zijn om dit op te lossen. Wout geeft alvast 
een kijkje in het programma dat bestaat uit een bezoek aan de Zaanse Schans, een lunch, een 
vaartochtje in Amsterdam en een diner in Harmelen. Vorig reisje moesten we in verband met het 
rijtijdenbesluit gehaast de diner-locatie verlaten, hier is extra aandacht voor om dit deze keer te 
voorkomen. 

Convenant met De Goudse 

Aanleiding voor dit agendapunt is het  besluit van De Goudse om het convenant tussen De Goudse en 
onze vereniging op te zeggen. Dit convenant is opgemaakt bij de oprichting van onze vereniging en 
regelt onder meer de financiën en middelen die De Goudse beschikbaar stelt om de doelstellingen 
van de VGG te kunnen verwezenlijken. In het convenant is onze belangrijkste doelstelling, zoals ook 
verwoord in onze statuten, namelijk het behartigen van de belangen van onze leden, opgenomen. 
Volgens De Goudse is de grondslag voor deze belangenbehartiging destijds vooral opgenomen 
vanwege het bestaan van het Pensioenfonds van De Goudse. De Goudse acht deze 
belangenbehartiging niet meer opportuun omdat het Pensioenfonds niet meer bestaat. Wij menen dat 
belangenbehartiging een kerntaak van ons moet blijven, mede omdat het ook breder dan alleen 
pensioenen gezien moet worden. De Goudse heeft ons de afgelopen periode de tekst gestuurd voor 
een nieuwe overeenkomst waarbij rekening is gehouden met een groot aantal wensen die ons bestuur 
richting De Goudse kenbaar heeft gemaakt. De Goudse heeft echter wel aangegeven dat wat hen 
betreft we nu in een eindsituatie zijn beland. 

De voorzitter last een leesperiode in. Er zijn fysieke exemplaren aanwezig en de tekst is op schermen 
te lezen. De voorzitter geeft aan dat we aan De Goudse bericht hebben eerst de leden te willen 
raadplegen. Eerlijk gezegd zijn we niet content met de ontstane situatie maar vinden we deze wel 
acceptabel.  



Ren Noordegraaf vraagt of het ondertekenen van het convenant een kwestie van stikken of slikken is. 
De Goudse is van mening dat de eigen verantwoordelijkheid van een werknemer/gepensioneerde 
meer op de voorgrond komt. Rob Haster geeft aan dat we op het gebied van pensioenen De Goudse 
minder nodig hebben. Ron Benne constateert dat we met de uitvoerders zoals bijvoorbeeld 
Zwitserleven gewoon kunnen overleggen. De voorzitter geeft aan dat De Goudse veel tijd heeft 
moeten besteden aan een individuele zaak van een lid en dat dit mede ten grondslag ligt aan het 
opzeggen van het oude convenant. Dit soort oude zaken zal steeds minder voorkomen. Nieuw in de te 
sluiten overeenkomst is dat er maximum bedragen gaan gelden voor de organisatie van het (Goudse) 
reisje en onze “eigen” uitgaven. We kunnen wel jaarlijks overleggen over het budget maar er is op 
voorhand geen indexering mogelijk. Daarom stelt het bestuur voor de vrijwillige bijdrage door leden 
per 2026 weer in te stellen om de buffer voor het organiseren van een extra activiteit op peil te 
houden. Er wordt gedacht aan een richtbedrag van 10 euro. De aanwezigen begrijpen de gang van 
zaken en ondersteunen ons bij de verdere uitvoering. 

Rondvraag 

Hier wordt verder geen gebruik van gemaakt. De voorzitter geeft aan dat de vergadering gesloten is 
maar nog gevolgd zal worden door een lezing van ons lid Hans Burger inzake “dementie achter de 
voordeur” en een hapje en drankje ter afsluiting van deze middag. 


